
ZÁPIS  
Zápis z Valné hromady SVPZP 

 
 
Datum konání:  7. 12. 2009 10.00 hod  
Místo konání: Praha 
 
Jednání se zúčastnilo 15 členů  
 
Schůzi a řídil a moderoval předseda ing. Krupička.  
Zahájil Valnou hromadu, přivítal přítomné a sdělil omluvu členů kontrolní komise (Renáta 
Adlová a ing. Tichý). 
 

1. Prvním bodem programu bylo zvolení hlasovací komise. Předseda navrhl jejími členy p. 
Miroslavu Krůdlovou (Ergon a s.) a p. Piknera ml. (Ortex s.r.o.) Hlasovací komise byla 
jednomyslně schválena. 

 
2. Dalším bodem valné hromady SVPZP bylo rozšíření programu schůze o doplňovací 

volby do kontrolní komise. Změna programu byla jednomyslně odhlasována. 
 

3.  Předseda informoval, že na schůzi Představenstva a Kontrolní komise dne 9. 9. 2009 
Eliška Daňková (Zdravotnické potřeby Eliška s.r.o.) oznámila, že žádá o ukončení 
funkce člena KK z pracovních i osobních důvodů. Představenstvo na své další schůzi 
navrhlo za nového člena paní Miroslavu Krůdlovou (Ergon a.s.). Předseda poděkoval 
paní Daňkové za dlouholetou práci v kontrolní komisi. 

 
4. Valná hromada jednomyslně schválila návrh představenstva a členem KK se stává pro 

příští období paní Miroslava Krůdlová. Předseda popřál nově zvolené člence KK hodně 
úspěchů v práci pro SVPZP. 

 
5. Předseda sdělil, že v průběhu podzimu obdržel přihlášky od dvou firem: 

• Aries a. s., Studenec  
• Varitex s.r.o., Třebíč 

6. Přijetí obou firem bylo projednáno a představenstvem schváleno. 
Jednání byli přítomni zástupci obou nově přihlášených firem. Tito na Valné hromadě 
vystoupili a svoji firmu přítomným představili. Valná hromada poté jednomyslně přijala 
firmu Aries, a. s. Studenec za svého člena a stejně tak jednomyslně přijala i firmu 
Varitex, s. r. o. Třebíč. 

 
7. Dále předseda tlumočil sdělení zástupce firmy Loana Rožnov, a. s. p. Šimíka o 

přeregistraci firmy Loana, a. s. Pan Šimík krátce vysvětlil důvod změny jména i 
struktury firmy a valná hromada poté jednomyslně novou firmu Loana Rožnov, a.s. 
přijala za svého člena. 

 
8. Předseda informoval přítomné, že v průběhu posledních dní se na něj e-mailem obrátil 

pan Vojtěch Vašíček jménem firmy Medicco s.r.o. a pan Radek Chvosta jménem firmy 
Linet a.s. a požádali o přerušení členství v SVPZP. Předseda okamžitě navázal kontakt 
se zástupcem firmy Linet, aby si vysvětlili důvody ukončení členství. Z vzájemného 
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rozhovoru pak vyplynulo, že při nejbližším setkání prohovoří výhody členství firmy 
Linet v SVPZP; firma Linet odstoupila od svého požadavku. 
Předseda sdělil, že se mu nepodařilo hovořit s panem Vašíčkem a přednesl jeho zaslané 
stanovisko. Účastníci valné hromady k přednesenému e-mailu vznesli připomínky, 
neboť ve firmě Medicco došlo k personálním změnám ve vedení a pan Vašíček již není 
oprávněn jednat jménem firmy. Z tohoto důvodu nebylo členství na této schůzi 
ukončeno. Předseda zajistí oficiální dopis a stanovisko statutárních zástupců firmy 
Medicco. Poté bude ukončení členství opětovně projednáno. 

 
9. Předseda dále přednesl „Programové prohlášení“ aneb směry, činnosti a aktivity SVPZP 

pro rok 2010 a další období.  
 

10. Dále předseda oznámil změnu svého zaměstnavatele s tím, že nový zaměstnavatel je 
dlouholetým členem SVPZP a předseda proto není nucen odstoupit ze své funkce.  

 
11. Předseda přednesl návrh na změnu sekretariátu Společenstva, neboť dosavadní firma 

Erilens s.r.o. byla dlouhodobě sekretariátem Společenstva zatěžována pracovně i 
finančně. 

 
12. Předseda poděkoval jménem členů Společenstva za dlouholetou pečlivou práci 

v sekretariátu SVPZP paní Heleně Karešové. 
 

13. Předseda zhodnotil současné hospodaření, předložil zkrácenou tabulku hospodaření 
SVPZP v letech 2008 a 2009, kdy bylo hospodařeno se schodkem, a přednesl návrh 
rozpočtu na 2010. Odůvodnil výši jednotlivých nákladů a apeloval na členy, že náš 
rozpočet nemůže být schodkový. Navrhl vyrovnaný rozpočet. 

 
14. Dalším bodem programu měla být diskuse. Tato ale byla téměř nulová. Nikdo 

z přítomných nepřednesl žádné závažnější téma nebo připomínky, několik přítomných a 
členů představenstva diskutovalo pouze nad současnou ekonomickou situací a 
spoluprací s VZP či nad výhledem příštího roku. 

 
15. Jednomyslným hlasováním přítomných valná hromada bere na vědomí a souhlasí s 

„programovým prohlášením“ (viz bod 9 tohoto Zápisu). 
 

16. Jednomyslným hlasováním přítomných valná hromada bere na vědomí základní 
informace o hospodaření SVPZP za rok 2009. 

 
17. Jednomyslným hlasováním přítomných valná hromada souhlasí s návrhem rozpočtu 

hospodaření SVPZP pro rok 2010 jak byl předložen. 
 
 
Valnou hromadu ve 12:30 ukončil předseda, popřál všem krásné a klidné prožití vánočních 
svátků a do roku 2010 mnoho osobních i profesních úspěchů. 
 
 
Zapsala: Dvořáková Šárka 
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